

Ref. Best. Møde 08-11-2018

Mødedeltagere: Steen, Lena, Tommy, Ernst, Jørn og CJ

Fraværende.:

Pkt. 1, godkendelse af referat fra sidste b-møde. Godkendt

.

Pkt. 2, gennemgang af indkommen post.

1: DGI

a: Ref fra udvalgs møde: Sendt ud til bestyrelsen

b: Foreningspulje: Sendt ud til bestyrelsen

2: DPF

a: Årets frivillig: P96 ville indstille Lena

b: Repræsentantskabsmøde: C-J og Jørn deltager i mødet

3: Fælleskontoret: Sendt ud til bestyrelsen

a: Årets foreningspris: Sendt ud til bestyrelsen

Pkt. 3, gennemgang af nye og kørende sager.

a: Dialogmøde: Steen og C-J deltog i mødet ref. sendt ud til bestyrelsen

b: Kommunen (forslag til investeringsoversigt). P96's nye hal er med i oversigten

c: Foreningspris: Bente, Steen, Tommy og Lena deltager fra P967

d: Børneattest: Steen har sendt ind fra P96

e: Julepetanque: Bliver afholdt 2. december, indbydelse bliver sendt ud til alle og hængt op

f: Telt: Taget ned og lagt over i materialegården, Steen har lavet en manual til opsætning.

g: Projekt: Ansøgninger er sendt ud til 7 fonde afventer svar fra dem.

h: Afslutningsfest. Blev afholdt på Pappen med super lækker mad, der deltog 32, der blev delt diplomer og pokaler ud til Klubmestrene, samt til vinderen af Messing turneringen, som blev Svend, men han var ikke til stede, men har fik sin præmie torsdag den 8. nov.

i: Kontingent: Afventer på hvad der sker på rep.mødet den 17. november vedr. licens, hvis forslaget omkring licens bliver vedtaget, skal der indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling.

j: WC: WC i klubhus er blevet renoveret med ny indmad.

Pkt. 3, regnskab: Godkendt

Pkt. 5, næste b-møde 6/12 2018

.